
”Styrelsen och klubbledningen tittade för ett par år sedan på möjligheten att installera en klocka som 
förkunnar när det är dags för byte av spelare. Vid det tillfället ansåg inte styrelsen och 
klubbledningen att det var värt kostnaden att göra den investeringen.  
  
Styrelsen tar dock med sig viljan från motionen och gör en ny marknadsundersökning för att se om 
det nu finns billigare alternativ för att installera en ”gong-gong” i hall och tält.” 
 


